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Vragen van het lid Schermers (CDA)
aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over de overheveling van de zorg
zoals geboden door abortuskliniek
MR70, naar het Slotervaartziekenhuis
(Ingezonden 28 december 2009)

1
Is de mededeling waar dat u akkoord
bent gegaan met de overheveling van
de zorg zoals geboden door
abortuskliniek MR70 naar het
Slotervaartziekenhuis?1

2
Hoe beoordeelt u in dezen het
opzeggen door directie en
medewerkers van MR70 van het
vertrouwen in het recent aangetreden
bestuur?

3
Hoe beoordeelt u nu, gezien deze
nieuwe ontwikkelingen, uw financiële
steun aan deze abortuskliniek? Komt
die steun zo niet, in ieder geval
gedeeltelijk, ten goede aan een
commercieel ziekenhuis?

4
Vindt u dat met het opnemen van MR
70 in het Slotervaartziekenhuis nog
wel wordt voldaan aan uw eis voor
financiële steun, zoals verwoord
tijdens het algemeen overleg over het
Besluit afbreking zwangerschap, dat
de beide abortusklinieken die
ondersteund worden moeten gaan
samenwerken?2

5
Ziet u mogelijkheden om een deel
van het geld voor de ondersteuning
terug te halen?

6
Wilt u deze vragen op tijd
beantwoorden vóór het algemeen
overleg (2e termijn) over het Besluit
afbreking zwangerschap van
13 januari 2010?

1 Skipr, 23 december 2009: «Personeel
abortuskliniek MR70 vecht tegen overstap».
2 Kamerstuk 32 123 XVI, nr. 101.
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